
Castan: Oczekuję pozostania Benatii

News - ASRoma.pl

Po dzisiejszym porannym treningu w Bad Waltersdorf, na konferencji

prasowej pojawił się Leandro Castan. Mówił o odczuciach co do noszenia

koszulki Romy, o Benatii oraz o swoich celach.

 

Jak ważna jest dla ciebie koszulka Romy?

- Jestem zadowolony, że mogę ją nosić. To przyjemność, ale także

odpowiedzialność. Każdego dnia ciężko trenuję, by być w najlepszej możliwej

formie. Ta drużyna może w tym sezonie osiągnąć wielkie rzeczy.

 

Jakie są twoje cele?

- Musimy pamiętać o pewności siebie, którą zbudowaliśmy w zeszłym sezonie i o

tym co pozwoliło nam zajść tak daleko. Wielu ludzi mówi, że jesteśmy na równi z

Juve, jednak musimy stąpać twardo po ziemi. Jeszcze niczego nie wygraliśmy.

 

Benatia?

- W zeszłym roku, razem spisaliśmy się dobrze. Oczekuję jego pozostania, żebyśmy

mogli rozegrać wspólnie, kolejny dobry sezon.

 

W ostatnich dniach ciężko trenujesz...

- Wygrywa się przygotowaniem na boisku, a nie rozmawianiem o tym. Każdego dnia

dobrze pracujemy jako drużyna.

 

Nie strzelasz zbyt wiele...

- To prawda, ale moim głównym zadaniem jest praca w obronie. Mamy z przodu

dużo jakości.

 

Maicon?

- Dzwoniłem do niego i powiedział mi, że pali się do wyjazdu. Nie możemy się
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doczekać, bo jest dla nas bardzo ważnym zawodnikiem.
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